
 

 

 

Verslag Semester I 

 

  

 

  

Het 93ste Bestuur van 

Kleio 

 

Studievereniging voor 

Geschiedenis- 

Amsterdam 

 

Studiejaar 2022-2023 



2 

Inhoud 
 

 

Introductie 3 

Vereniging 4 

Financiën 11 

Commissies 12 

Bestuursactiviteiten 17 

Tot slot 18 

 

 

  



3 

Introductie 

Hierbij presenteert het 93ste bestuur van Kleio, studievereniging voor Geschiedenis aan 

de Universiteit van Amsterdam, haar verslag over het eerste halfjaar van studiejaar 

2022/2023. In dit verslag evalueren wij het eerste semester van dit schooljaar en kijken 

wij vooruit op het tweede semester.  

 Wij kijken met veel plezier terug op het eerste semester. Na de Overdrachts-

Algemene Leden Vergadering (ALV) zijn de commissies aangevuld met nieuwe leden. Vol 

met enthousiasme hebben de commissies afgelopen maanden leuke activiteiten 

georganiseerd en we kunnen dankzij hun harde werk terugkijken op een succesvol eerste 

semester. Zo zijn wij samen met de Feestcommissie weer op de befaamde Kroegentocht 

geweest, hebben we mooie kerststukjes gemaakt met de Kunstcommissie tijdens Crea met 

de Kunstcommissie en hebben we met de Onderwijscommissie geleerd over de bouwstijl 

van de Amsterdamse School bij Museum Het Schip. 

 We hopen aankomend semester net zo mooi en succesvol te maken door dezelfde 

inzet en enthousiasme te behouden.  
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Vereniging 

Educatie 

Dit jaar ligt opnieuw de focus op educatie. Kleio is en blijft een studievereniging dus het is 

van groot belang dat educatie een prioriteit blijft. Sinds het begin van het schooljaar 

konden we weer zonder beperkingen studeren. Als bestuur van Kleio willen wij de 

overgang naar weer compleet fysiek studeren zo gemakkelijk mogelijk laten verlopen. Om 

dit te bereiken hebben we voor de tentamenweken begonnen op meerdere momenten 

Studeren met Kleio georganiseerd, zodat studenten samen konden komen en elkaar 

konden helpen met studeren. Ook zijn er activiteiten georganiseerd met het oog op 

educatie, zoals het bezoek aan het Museum Het Schip samen met de Onderwijscommissie 

en het Toekomstcafé van de Toekomstcommissie, waarbij we van verschillende alumni 

Geschiedenis gehoord over hun carrières na het afronden van hun opleiding.  

 Kleio heeft zich dit jaar ingezet om de banden met de opleiding en onze 

opleidingscommissies te versterken en aan te scherpen. Zo zijn wij bezig met een 

samenwerking met de Bachelor en Master Opleidingscommissie om een Beroependag, 

een voorlichtingsbijeenkomst voor studenten Geschiedenis over carriere na de opleiding, 

te organiseren. Ook zijn wij in gesprek met de opleidingsdirecteur over het organiseren 

van een Alumnidag die dit jaar, danwel volgend academisch jaar zal plaatsvinden. Op deze 

dagen zullen verscheidene lezingen te volgen zijn en zal er ruimte en tijd zijn om vragen 

te stellen. Zo is het laagdrempeliger voor UvA-studenten om in contact te komen met 

alumni en kunnen ze een blik werpen op hun leven na hun opleidingen. De samenwerking 

met de opleiding en de OC’s verloopt goed, vooral als het gaat om de communicatie, die 

dit jaar directer en beter verloopt. 

 

Communicatie 

Dit jaar ligt de focus op communicatie. Zowel interne als externe communicatie zijn van 

belang in het functioneren van een vereniging. Wat betreft de interne communicatie heeft 

onze Commissaris Intern zich ingezet voor een mooie maandelijkse nieuwsbrief, die te 

zien is in de mail en in videovorm op de instagram van Kleio. Ook maakt onze Secretaris 

aan het begin van de maand een mooie overzichtskalender, die ze post op elk platform, 

zodat het overzichtelijk blijft voor de leden wat er de aankomende maand op het 

programma staat. 
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Tevens hebben we een Informele Ledenbijeenkomst gehouden op 24 januari om 

in gesprek te kunnen gaan over de visie van de leden. Hiervoor hebben we een anonieme 

enquête gemaakt waar we vragen stelden over verschillende onderwerpen binnen de 

vereniging, zoals over activiteiten, boekverkoop, sfeer en over het algemeen functioneren 

van het bestuur. Uit deze anonieme enquête is gebleken dat onze leden bewust zijn van 

het bestaan en functioneren van de commissies en het bestuur. Tevens is gebleken dat het 

merendeel van de deelnemers van de enquête tevreden is over de hoeveelheid en 

verscheidenheid aan activiteiten en reizen. Daarnaast was het merendeel van de 

deelnemers tevreden over Café Diep als borrellocatie en over de sfeer op borrels. Er is ook 

zeker ruimte voor verbetering en we nemen dan ook de opmerkingen en tips van onze 

leden mee in het beleid voor de rest van het jaar. Zo willen we het aantal toegestane 

vliegreizen per jaar verminderen naar één en zijn we de casus van de mails die niet bij 

iedereen terecht komen aan het onderzoeken. 

Wat betreft de externe communicatie, hebben we veel contact gezocht en 

gehouden met andere verenigingen en zijn we bezig met het plannen van activiteiten waar 

meerdere verenigingen heen kunnen. Zo hebben we ook afgelopen 3 februari een mooi 

gala gehad in samenwerking met andere verenigingen van Geesteswetenschappen. 

Daarnaast zijn we in contact met de BA en MA OC om de communicatie tussen de UvA, 

haar studenten en Kleio te verbeteren.  

 

Toegankelijkheid 

Dit jaar ligt wederom ook de focus op toegankelijkheid. Wij willen als bestuur en ook als 

vereniging toegankelijk zijn voor leden. Om dit te bereiken hebben we wekelijkse 

spreekuren georganiseerd en zijn wij bij zoveel mogelijk borrels en activiteiten aanwezig 

geweest.  

 Om ervoor te zorgen dat iedereen zich welkom en veilig voelt binnen de vereniging 

hebben we ook het onderwerp ‘sfeer’ toegevoegd aan de enquête voor de 

Ledenbijeenkomst. Zo kunnen we door middel van de antwoorden en opmerkingen/tips 

van de enquête Kleio leuk en toegankelijk houden. Tijdens de Ledenbijeenkomst hebben 

we open kunnen praten over hoe het gaat met de vereniging en hebben we bruikbare tips 

gekregen over de verbetering van reizen, activiteiten en borrels.  

 Zoals eerder genoemd zijn we ook in contact met de BA en MA OC om ervoor te 

zorgen dat Kleio een toegankelijke vereniging is voor studenten, zowel bachelor- en 
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masterstudenten. We hebben ook een soortgelijke activiteit als Studeren met Kleio 

exclusief voor masterstudenten georganiseerd. Tevens kijken we ook nog verder naar 

laagdrempelige activiteiten om masterstudenten meer te betrekken.  

 

Borrel 

Het afgelopen half jaar is er weer flink wat af geborreld. In tegenstelling tot vorig jaar, ten 

tijde van lockdown en de narigheid die hierbij kwam kijken, wordt er vaker wel dan niet 

tot Diep in de nacht geborreld. Frank en Café Diep ontvangen ons nog steeds met open 

armen. Het contact met Frank verloopt soepel, hij houdt voor ons de bierprijs op de 

iconische 2,50 € en maakt zo nu en dan (als hij er zin in heeft) zelfs weer als vanouds 

Kleio-shots voor ons. We zijn erg blij met de opkomst van het afgelopen halfjaar, waar 

vooral borrels met reis bekendmakingen en KIF-uitgaves drukbezocht zijn gebleken.  

We hebben het afgelopen half jaar ook weer een aantal activiteiten gecombineerd 

met borrels: een Halloweenborrel met ons kamergenoot SES, een borrel na de Pubquiz, 

georganiseerd door de Onderwijscommissie en een Nieuwjaarsborrel na het 

Nieuwjaarsdiner, georganiseerd door het 93ste bestuur. Waar we voorheen de quiz in Café 

P96 hielden zijn we dit jaar overgestapt naar Café de Plakhoek. Gelegen in De Pijp en in 

het bezit van legende Bob Lewis is dit een mooie tweede optie voor themaborrels en 

bijvoorbeeld Crea met de Kucie. De bierprijs is hier nu 3 € maar Bob heeft ons toegezegd 

de bierprijs te verlagen wanneer we vaker komen. Dit zijn we dan ook zeker van plan. 

 

Acquisitie 

Net als vorig jaar merken we ook nu op dat bedrijven geen geld over hebben voor 

samenwerkingen. Bedrijven willen vaak graag in onze nieuwsbrief of bijvoorbeeld in 

historisch tijdschrift Skript maar hebben weinig tot geen geld voor ons over om dit voor 

elkaar te krijgen. Toch blijven we aan de gang met acquisitie en proberen we jullie, 

ondanks het niet krijgen van geld, op de hoogte te houden van interessante vacatures en 

deals in onze nieuwsbrief. 

 Verder zijn we van plan komend semester nieuwe merchandise uit te brengen. De 

eventuele extra opbrengsten van de geplande merchandise zullen in de reserve van Kleio 

worden verwerkt. Hierdoor kunnen zowel commissies als bestuur aanspraak maken op 

het opgehaalde bedrag. 
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Spreekuur 

Zoals vorig jaar hebben we wekelijkse spreekuren georganiseerd, waar we onder het 

genot van wat thee en koekjes gezellig kunnen kletsen met onze leden. We hebben dit jaar 

ervoor gekozen het aantal spreekuren per week van twee naar één te verminderen. Deze 

spreekuren zijn erg populair en worden met grote aantallen bezocht. Aan het begin van 

het jaar hebben we ook een filmpje gemaakt om de route naar de Kleiokamer duidelijk te 

maken. We zullen dit wekelijkse spreekuur ook behouden voor de rest van het jaar. De 

tijd van dit spreekuur verandert per blok, wanneer dit verandert zal dit worden gedeeld 

op onze social media platforms. Voor dit huidige blok zal het wekelijkse spreekuur 

plaatsvinden op maandag van 13:00 tot 15:00. 

 

Website en sociale media 

Afgelopen semester hebben wij als bestuur veel gebruik gemaakt van de sociale media. 

Instagram blijft hierbij het best werkende platform om direct leden te bereiken voor 

mededelingen en activiteiten. De ‘stories’ en de ‘posts’ worden goed bekeken en ook uit 

de enquête bleek dat Instagram een van de belangrijkste media is voor Kleio. Dit jaar zijn 

we begonnen met de kalender als post te delen elke maand. Hierin kan iedereen aan het 

begin van de maand zien welke activiteiten er gepland zijn zodat iedereen hier rekening 

mee kan houden. Daarnaast maken we ook nog steeds gebruik van de functie ‘highlights’ 

om de planning en de afgelopen herinneringen van die maand overzichtelijk te houden en 

makkelijk terug te vinden. Op de Instagram maken we ook nog steeds gebruik van de 

Linktree om alle aanmeldformulieren overzichtelijk bij elkaar te hebben.  

We hebben afgelopen semester wat problemen met de website gehad, maar deze 

is nu helemaal bijgewerkt waardoor hij nu online blijft staan. We zijn bezig geweest met 

het ledenplatform en deze is vanaf nu beschikbaar voor alle leden van Kleio. Voor nu zal 

deze nog enkel gebruikt worden voor het delen van foto’s maar we willen ernaar streven 

om nog meer binnen het ledenbestand te zetten zoals de nieuwsbrief, stages en vacatures. 

Verder wordt de website nog steeds gebruikt voor het delen van activiteiten. 

Om nog meer leden te bereiken maken we ook nog steeds gebruik van de 

Whatsapp-groepen onder alle jaarlagen. Op dit moment gebruiken we nog steeds de 

Facebook pagina van Kleio maar we zijn  bezig deze te archiveren omdat het bereik via dit 

medium erg laag is. 
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Raad van Advies (RvA) 

De Raad van Advies (RvA) is er om het bestuur van advies te voorzien. Net zoals vorig jaar 

maken we gebruik van het buddysysteem. Elk bestuurslid heeft een buddy gekozen voor 

in de RvA. Dit buddysysteem zorgt ervoor dat elk bestuurslid een vertrouwenspersoon 

heeft om de emotionele gesteldheid te bevorderen. Dit buddysysteem lijkt nog steeds 

goed te werken. Er zijn maandelijkse vergaderingen samen met het bestuur en de RvA. 

Hier kan het bestuur vragen stellen aan de RvA en kan de RvA advies geven en inchecken 

hoe het gaat met de vereniging. We merken dat dit systeem goed werkt en zullen dan ook 

geen veranderingen maken in het door het 92ste bestuur opgestelde witboek voor de RvA. 

 

Studenten Geschiedenis Nederland (SGN) 

Het afgelopen jaar zijn we als Studenten Geschiedenis Nederland (SGN), min of meer, één 

keer per maand samengekomen. Omdat de SGN-dag dit jaar in Amsterdam valt, zijn we 

als SGN-commissie druk bezig met een dag opzetten voor jullie. Het thema hiervan wordt 

zeer snel bekendgemaakt, maar houd 9 juni alvast vrij in de agenda.  

Op dinsdag 4 april organiseert de commissie voor jullie een kennismakingsborrel 

à la Reiscommissie. Dit om jullie zo kennis te laten maken met de organisatoren van jullie 

SGN-dag. Verder kan ik jullie vermelden dat op 7 maart de Extra SGN-dag plaatsvindt in 

Rotterdam. Deze dag zal in het teken staan van Internationale Vrouwendag, die de 

opvolgende dag plaatsvindt. Hierover volgt ook snel meer informatie. Kom zeker naar 

beide dagen, het zijn mooie kansen om andere studenten Geschiedenis door heel 

Nederland te ontmoeten! 

 

Reizen 

Dit jaar konden we gelukkig weer zonder problemen en zonder maatregelen reizen 

organiseren en dat is ook met veel enthousiasme gedaan. We zijn aan het eind van 

november weer op de befaamde Battlefieldtour geweest, onder begeleiding van Dhr. Dr. 

Melching en Dhr. Dr. Pas. Dit jaar was Verdun aan de beurt en de locatie voor volgend jaar 

is de Somme. Ook konden we in begin februari na twee jaar weer eindelijk op de Grote 

Kunstreis. We gingen samen met de Kunstcommissie naar Rome om daar alle kunst en 

cultuur tot ons te nemen. We kijken met veel plezier terug naar deze geslaagde zes dagen 

in Italië. 
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 Ook staat de Filmreis naar Leuven op de planning en gaan we samen met de 

Reiscommissie in mei op de Grote Reis naar Frankrijk, Duitsland en Polen. Tevens zijn we 

samen met de Historische Studievereniging Leiden (HSVL) bezig met het organiseren van 

een Liftweekend, die zal plaatsvinden in juni. Hierover komt later meer informatie. We 

zijn ons ervan bewust dat Kleio veel reizen heeft. Afgelopen jaren is gebleken dat het 

aantal geschiedenisstudenten en daarmee ook het aantal Kleio leden is verminderd. We 

overwegen dan ook om in overleg te gaan met het 94ste bestuur over het aantal reizen per 

jaar. We kijken met trots en plezier terug naar de afgelopen reizen en kijken met veel 

enthousiasme uit naar de komende reizen.  

 

Sollicitatiecommissie 

De Sollicitatiecommissie is opgericht om objectiviteit en transparantie te waarborgen bij 

sollicitaties. De Sollicitatiecommissie zal dit jaar opnieuw bestaan uit vijf personen: twee 

leden van het huidige bestuur, één oud-bestuurslid, één extern bestuurslid en één 

algemeen lid van Kleio.  

 De twee leden van het huidige bestuur worden zelf gekozen door het bestuur. Het 

oud-bestuurslid en het externe bestuurslid worden aangedragen op de Halfjaarlijkse-ALV, 

hierover zal dan gestemd worden. Het algemene lid van Kleio wordt door loting 

aangewezen. Alle leden van Kleio (met uitzondering van oud- bestuursleden en 

bestuurssollicitanten) kunnen een sollicitatiebrief schrijven naar het huidige bestuur. Het 

huidige bestuur zal hier een voorselectie uit maken, waarna door loting wordt bepaald 

welk algemeen lid van Kleio onderdeel zal uitmaken van de Sollicitatiecommissie.  

 Dit jaar zal de Sollicitatiecommissie bestaan uit Stefanie Collignon (huidig 

Voorzitter), Eva Asjes (huidig Secretaris), Roos van Bommel (Penningmeester van het 

89ste bestuur van Kleio) en Leon Koenen (huidig Voorzitter van SCIO). In mei zal de loting 

voor het algemene lid plaatsvinden. 

 

Mastercommissie 

Afgelopen KB-ALV werd er gediscussieerd over een potentiële Mastercommissie. Hier 

werden goede punten genoemd, maar zeker ook genoeg tegenargumenten. Afgelopen 

maanden heeft het 93ste bestuur met de RvA gezeten en zijn er meerdere gesprekken 

tussen de Commissaris Intern en Merijn Collignon, voorzitter van de OCMA, hierover 

gevoerd. Wij zijn samen tot de conclusie gekomen dat een Mastercommissie voor nu niet 
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aan de orde is. Hiervoor hebben wij de volgende argumenten: een Mastercommissie zou 

een commissie zijn door masters, voor masters. Dit leidt wel tot het feit dat zo’n commissie 

erg instabiel is. Masters duren vaak maar één tot twee jaar, waarna de studenten 

vervolgens van het toneel verdwijnen. De leden van de commissie zullen dus enorm snel 

afwisselen. Daarnaast hebben wij van meerdere prominente masterstudenten, Merijn 

Collignon en Roos van Bommel, gehoord dat zij komend jaar niet de leiding van de 

commissie op zich willen nemen. Dit allemaal bij elkaar genomen zijn wij tot de conclusie 

gekomen om geen Mastercommissie voor komend studiejaar op te richten.  

Daarbij moet gezegd worden dat wij wel masterstudenten meer willen betrekken 

bij onze vereniging. Dit willen wij doen door Studeren met Kleio voor masterstudenten te 

starten. Bij deze activiteit kunnen masterstudenten samen hun scriptie schrijven, zodat 

ze in contact komen met medestudenten. Wij hebben gehoord van Opleidingsdirecteur 

Samuel Kruizinga en Merijn Collignon dat hier behoefte aan is. Door deze activiteit krijgen 

wij de mogelijkheid om masterstudenten te ontmoeten en uit te nodigen voor andere 

activiteiten, zoals de wekelijkse borrel. Zo hopen wij masterstudenten te betrekken bij 

Kleio.  
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Financiën  

Dit jaar zijn er weer veel enthousiaste leden en nieuwe leden die zich hebben aangemeld 

voor Kleio. Dit heeft ervoor gezorgd dat de contributiegelden iets hoger zijn uitgevallen 

dan verwacht. Uit de boekverkoop van het eerste semester hebben we een aanzienlijk 

bedrag ontvangen en we hopen eenzelfde bedrag te ontvangen bij de boekverkoop van 

het tweede semester.  

In het eerste semester zijn er veel leuke activiteiten en reizen georganiseerd door 

de commissies en het bestuur. De commissiepenningmeesters hadden hun financiën goed 

op orde tijdens het eerste semester en er was goed contact over financiële beslissingen. 

Na de Overdrachts-ALV hebben er penningmeester gesprekken plaatsgevonden om de 

commissiepenningmeesters voor te bereiden op het eerste semester. Na de Halfjaarlijkse-

ALV zal nog een ronde penningmeester gesprekken plaatsvinden om terug te blikken op 

het afgelopen half jaar en vooruit te kijken naar het tweede semester.  

Na een aantal jaren waarin reizen niet plaats hebben kunnen vinden wegens de 

pandemie kunnen dit jaar alle reizen doorgaan. Tijdens het boeken van tickets is extra 

gelet op de annuleringsvoorwaarden en -kosten om zo het financiële risico dan een reis 

met zich meebrengt te beperken. Er zijn geen problemen met het opstellen van 

begrotingen en de reizen komen ook goed vol. Op de halfjaarlijkse realisatie lijkt het gat 

tussen inkomsten en uitgaven bij sommige commissies erg groot, dit komt door de AUF-

subsidies die we al ontvangen hebben en het lage aantal betalingen dat al is gedaan voor 

de reizen.  

Elk jaar kan Kleio aanspraak maken op de subsidie van het Amsterdams 

Universiteits Fonds voor reizen. Ook dit jaar zijn er subsidies toegekend voor de 

Battlefieldtour, de Grote Kunstreis, de Filmreis en de Grote Reis. De subsidies zijn dit jaar 

hoog uitgevallen waardoor alle commissies de mogelijkheid hadden om een ruime 

begroting op te stellen voor de reizen. Verder heeft Kleio de mogelijkheid aanspraak te 

maken op subsidies van ALPHA. De aanvragen uit de eerste ronde zijn allemaal toegekend. 

Echter ervaart ALPHA dit jaar problemen met betrekking tot hun bankrekening waardoor 

de toegekende subsidies tot dusver nog niet uitbetaald zijn. Wij verwachten deze 

subsidies zo spoedig mogelijk op onze rekening te ontvangen zodra de problemen bij 

ALPHA verholpen zijn. We kijken hoopvol uit naar het tweede semester en verwachten 

nog meer leuke activiteiten en reizen te organiseren.   
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Commissies 

Het afgelopen semester hebben de commissies weer enorm hun best gedaan om leuke en 

interessante activiteiten te kunnen organiseren. Enthousiasme is het sleutelwoord om het 

eerste semester samen te vatten. Dit is terug te zien in zowel de grote hoeveelheid 

activiteiten die op de planning stonden, als de animo van de leden die hiervoor was. 

Na de Overdrachts-ALV gingen zoals gewoonlijk de sollicitaties open bij de 

commissies. Veel commissieleden waren namelijk aan het eind van vorig studiejaar 

gestopt, wat resulteerde in een enorme vernieuwing binnen de commissies. Dit leidde tot 

een nieuwe, frisse sfeer binnen de vereniging. De Commissiedag vond plaats op 30 

oktober en was de uitgelezen kans om elkaar binnen de commissie te leren kennen. Er 

vond een speurtocht plaats in Amsterdam, waar elke commissie langs bijzondere plekken 

ging en vervolgens een opdracht uitvoerde. De dag eindigde in een gezamenlijke borrel 

bij de Biertuin. 

Ook dit jaar heeft de Commissaris Intern weer veel gesprekken gevoerd met de 

commissieleden. Dit om precies te weten wat er in de commissies gebeurd. In het eerste 

halfjaar zijn er een keer voorzittersgesprekken gehouden, een keer nieuwe-

ledengesprekken en een voorzittersvergadering. Tijdens deze vergadering konden de 

voorzitters met elkaar in gesprek gaan om elkaars ervaringen uit te wisselen. Bij de één-

op-één gesprekken met de voorzitters heeft de Commissaris Intern kunnen peilen hoe de 

voorzitters vinden dat het gaat, dit zowel binnen de commissie als de samenwerking met 

de Intern. Ook eventuele problemen binnen de commissie kwamen hier aan bod. Deze 

gesprekken zijn goed bevallen en zullen dan ook doorgezet worden aankomend semester. 

De nieuwe-ledengesprekken hebben als doel gehad om de nieuwe commissieleden te 

leren kennen en om te laten zien dat zij met problemen altijd bij de Commissaris Intern 

aan kunnen kloppen.  

 Na deze Halfjaarlijkse-ALV zal weer de sollicitatieperiode van de 

Introductiecommissie opengaan, die zich in zal zetten om nieuwe Kleioten te 

verwelkomen. Siem Mulder (Commissaris Intern) en Daniël Bottelier (Commissaris 

Extern) zullen plaatsnemen in deze commissie vanuit het bestuur. Hieronder volgt een 

verslag van alle commissies. 

 

Feestcommissie: 
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De Feestcommissie (FeCo) heeft het feestjaar met jullie afgetrapt met een klassieker: de 

Kroegentocht! Een avond met vier kroegen, heel veel alcohol, heel veel gezelligheid en 

dansen, oftewel: een geslaagd feestje. Dit was een avond om nog lang over na te praten en 

wij gaan het tweede semester weer ons best doen om mooie activiteiten neer te zetten. 

Daarnaast hebben wij als commissie ons bezighouden met het gala, waar wij de Kleioten 

op haar mooist zagen. Met een boottocht over het IJ is het een memorabele avond 

geworden. 

Maar hier blijft het niet bij, we hadden even nodig om warm te draaien maar het 

tweede semester zal de FeCo zich van haar actiefste kant laten zien en jullie nog 

meermaals memorabele avonden bezorgen. Wat hebben wij in petto? Een feestje met SES, 

bierpong-borrel en ook de FeCo Show zal eindelijk terugkeren. Wij kijken in ieder geval 

uit naar de rest van dit nog jonge jaar en hopen met jullie nog vaak het glas te heffen. 

 

Filmcommissie: 

Afgelopen september had de Filmcommissie de eer om als eerste commissie een uitje voor 

de leden van Kleio te organiseren. Voor een klein bedrag konden leden en niet-leden op 

woensdag 21 september mee naar de film “Corsage” over keizerin Elizabeth van 

Oostenrijk (Sisi) in filmtheater Kriterion. Daarnaast heeft de commissie de instagram 

pagina een upgrade gegeven: iedere eerste week van de maand geven we drie Fico 

Filmaanraders; films waarvan we weten dat ze goed ontvangen zullen worden en die 

ofwel beschikbaar zijn op een streamingdienst of draaien in de bioscoop. 

 Ook de Film van de Maand is teruggekomen en we hebben met veel plezier 

filmaanraders gedaan met Halloween en Kerst. Inmiddels zijn we druk bezig met de 

voorbereidingen voor de Filmreis die dit jaar van 10 tot 12 maart naar Leuven zal gaan. 

Echter, we bezoeken daar geen filmfestival; dergelijke opties bleken helaas té duur en niet 

in de agenda van de vereniging te passen. Daarom organiseert de Filmcommissie dit jaar 

haar eigen filmfestival vol leuke film- en geschiedenis gerelateerde activiteiten. Wij kijken 

uit naar de tweede helft van het studiejaar en hopen veel leden terug te zien bij de 

Filmreis, filmuitjes, en Filmwedstrijd! 

 

Introductiecommissie: 

De Introductiecommissie heeft aan het begin van het jaar weer het Introductieweekend 

georganiseerd. Dit jaar als locatie: Ermelo! De commissie heeft enorm zijn best gedaan dit 
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weekend en dat uitte zich in leuke spelletjes, veel drank en al met al enorm veel 

gezelligheid. Tijdens dit weekend konden de nieuwe Kleioten actieve leden en zowel het 

92ste als het 93ste bestuur ontmoeten. De commissie heeft daarnaast een belangrijke 

bijdrage geleverd aan het Introductiefeest in oktober, dit in samenwerking met meerdere 

verenigingen. Het was een fantastische avond, waarna de commissie aan haar jaarlijkse 

winterslaap kon beginnen. 

Na deze Halfjaarlijkse ALV zal zoals gewoonlijk de commissie weer uit deze slaap 

ontwaken. De sollicitatieperiode zal namelijk weer van start gaan. Na een nieuwe lading 

aan commissieleden zal de commissie zich bezighouden met de Matchingdag, de 

Introductiedag en het Introductieweekend. 

 

KIFcommissie: 

Dit jaar is de KIFcommissie weer negen leden sterk. Een unicum dit jaar is dat we twee 

voorzitters hebben: een admistratief- en een creatief voorzitter. Dit werkt voor de 

commissie goed, omdat de lasten van de voorzitter minder worden. Veel KIF-leden doen 

nog een andere commissie en zo blijft de werkdruk gezond. We hebben een eerstejaars en 

een getalenteerd tekenaar weten te strikken. De sfeer in de commissie is goed, dit valt te 

zien in geslaagde commissie uitjes! 

Aan het begin van het studiejaar hebben we een herziene versie van onze laatste 

uitgave uitgedeeld tijdens het introweekend. Op 15 november hebben we onze eerste 

nieuwe editie uitgebracht in Café Diep. Tijdens deze borrel zijn wel 75 edities uitgedeeld: 

een geslaagde avond dus! In deze editie hebben we ‘KIF Krabbels’ geïntroduceerd. Hierbij 

kunnen leden via instagram/ Google forms een bericht plaatsen in de KIF.  

Op 14 februari is de tweede KIF van het jaar uitgekomen, oftewel een liefdes-editie. 

In deze versie hebben we ook de oude rubriek ‘Vo/Voos?’ teruggebracht, waar Kleioten 

hun verhaal konden houden op een borrel in Diep. Ook kwam in deze KIF de befaamde Dr. 

Love terug. In het tweede semester zullen nog twee prachtige edities verschijnen. 

 

Kunstcommissie: 

Dit afgelopen halfjaar heeft de Kunstcommissie al meerdere activiteiten kunnen 

organiseren. De hernieuwde commissie stapte met veel energie het nieuwe studiejaar in. 

Met een bezoek aan Arti et Amicitiae eind september en Kerststukjes met de Kucie in 

midden december wist de commissie al twee activiteiten te organiseren. Maar de focus 
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lag op het organiseren van de kroonjuweel van de Kucie, die al twee jaar niet door had 

kunnen gaan, ook wel de Grote Kunstreis genoemd. 

De Grote Kunstreis naar Rome had veel animo gekregen en we zullen voor in de 

toekomst kijken naar een reis waar meer deelnemers mee kunnen. De reis was een enorm 

groot succes! Momenteel is de commissie bezig met het organiseren van een bezoek aan 

de opera, een museumbezoek, eventueel een bezoek aan het ballet, met als kers op de 

taart de terugkeer van Crea met de Kucie voor in de zomer. De commissie gaat met veel 

positiviteit het nieuwe semester in! 

 

Onderwijscommissie: 

De Onderwijscommissie is met verse energie goed van start gegaan. In het afgelopen 

halfjaar zijn er al een aantal succesvolle activiteiten georganiseerd. In oktober is 

traditiegetrouw de Nacht van de Geschiedenis in het Rijksmuseum bezocht. De tweede 

activiteit van het jaar was de Boekenborrel in samenwerking met het IISG (Internationaal 

Instituut voor Sociale Geschiedenis). Deze Boekenborrel was zeer goed bezocht. 

Vervolgens stond de Historische Pubquiz op het programma. Vanwege de grote 

populariteit van de Pubquiz in het voorafgaande jaar, is er dit jaar uitgeweken naar een 

grotere locatie. Net na de kerstvakantie was het eindelijk weer tijd voor een museum uitje 

en heeft de commissie de leden meegenomen naar museum Het Schip.  

Het aankomende half jaar organiseert de OnCo nog twee traditionele 

Onderwijscommissie-activiteiten. Ten eerste zal Het Grote Kleio Dictee plaatsvinden. Ten 

tweede zal ook het Kroegcollege weer worden georganiseerd. Als laatste hopen we De 

Slimste Mens/Kleioot te organiseren, als bonusactiviteit. Omdat we merkten dat de 

Pubquiz ook dit jaar erg populair was, willen we iets doen met een vergelijkbaar spel 

element. 

 

Reiscommissie: 

De Reiscommissie is afgelopen halfjaar voornamelijk bezig geweest met het organiseren 

van de Grote Reis. We zijn druk aan het organiseren en aftellen naar de reis, die naar 

Straatsburg, Neurenberg, Wroclaw en Dresden zal gaan. We gaan dit jaar dus naar vier 

steden, wat de reis extra spannend maakt. We nemen dit jaar wederom 53 studenten mee 

op avontuur. Een aantal maanden geleden hebben we een hele succesvolle 

kennismakingsborrel georganiseerd waarbij leden in teams tegen elkaar streden bij 
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verschillende spelletjes die door onze reisco-leden waren georganiseerd. De borrel was 

druk bezocht en alle teams zaten vol. De bekendmaking van de bestemmingen ging iets 

minder gesmeerd door een aantal technische moeilijkheden in Café Diep, maar dat heeft 

het enthousiasme betreffende de inschrijvingen zeker niet gedrukt.  

Komend half jaar zal voor ons in het teken staan van het ontwerpen van het 

reisprogramma en het organiseren van de formele en informele avond voor de studenten 

die mee zullen gaan op de Grote Reis eind april. 

 

SGN-Commissie: 

De SGN-Commissie is dit jaar een nieuwe commissie voor Kleio. Deze commissie bestaat 

precies maar één jaar, omdat we dit jaar de SGN-dag in Amsterdam mogen organiseren. 

De commissie kent zeven leden en bestaat uit zes Kleioten en één afgevaardigde vanuit 

studievereniging Merlijn, voor geschiedenis aan de VU. Wil je deze commissie beter leren 

kennen? Kom dan 4 april naar de SGN-Borrel! Hier kun je kennismaken met de 

commissieleden die jouw SGN-dag gaan organiseren.  

Het afgelopen half jaar is deze commissie druk bezig geweest met het regelen van 

de SGN-dag, die plaatsvindt op 9 juni. Het aankomende half jaar, tot op de dag zelf zullen 

we ons hier ook mee bezig houden. Over thema’s etc. volgt snel meer! 

 

Toekomstcommissie: 

De Toekomstcommissie is vol goede moed aan het eerste semester begonnen. Op 16 

november is het Toekomstcafé georganiseerd in Café de Plakhoek. Op deze avond werden 

vier sprekers, die Geschiedenis hebben gestudeerd, ondervraagd tijdens speeddate 

rondes. Er was een gezellige opkomst en het was een geslaagde avond. Voor februari 

stond de Masterborrel op de planning, waarna in maart een bezoek aan Den Haag op de 

planning stond. Aan het eind van het studiejaar wil de commissie een Stageweek 

organiseren.  

 Na de coronajaren is het fijn dat de Toeco weer makkelijker activiteiten kan 

plannen. 
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Bestuursactiviteiten 

Afgelopen halfjaar hebben wij als bestuur verschillende activiteiten georganiseerd. We 

begonnen aan het begin van het academische jaar met een Speeddateborrel, waar leden 

de commissies van Kleio konden leren kennen. Het was een gezellige borrel die leidde tot 

veel enthousiaste nieuwe aanwinsten voor de commissies. Daarnaast hebben we samen 

met Study Association for European Studies (SES) een Halloweenborrel gegeven, waar 

prijzen zijn gevallen voor de best verkleedde Kleioten. Eind november was het ook weer 

de tijd voor de befaamde Battlefieldtour. We zijn met eenenvijftig leden en twee 

begeleiders naar het historische Verdun gegaan. Dr. Willem Melching en Dr. Niek Pas 

hebben ons veel geleerd over de Eerste Wereldoorlog en Verduns rol daarin. In december 

hebben wij ook Kleio’s Hete Kerstwandeling georganiseerd. Zo konden leden december 

afsluiten met een mooie wandeling waar je de hoogtepunten van het Amsterdam Light 

Festival kon bekijken onder het genot van een warme chocolademelk of glühwein.  

Tevens zijn de wekelijkse spreekuren tijdens Kletsen met Kleio weer 

georganiseerd en heeft Studeren met Kleio op meerdere momenten ook weer 

plaatsgevonden. We hebben het Nieuwjaar afgetrapt met een gezellig Nieuwjaarsdiner, 

waar Kleioten bij de bestuursleden thuis konden genieten van een heerlijk diner waarna 

een borrel in de Kopstootbar volgde, die ook toegankelijk was voor degenen die niet bij 

het diner konden zijn.  

In het tweede semester staan veel leuke activiteiten op de planning. Zo willen we 

Familiedag weer organiseren na het grote succes van deze activiteit vorig jaar. Tevens 

willen we nog steeds een maatschappelijk project organiseren, maar zijn we hier nog niet 

aan toegekomen. We kijken nog verder naar onze opties. Ook staat de Bring-a-Buddy 

Borrel in maart op de planning, zodat het voor studenten laagdrempeliger is om 

halverwege het jaar de vereniging in te treden. In samenwerking met de BA OC zijn we 

ook bezig met een eventuele organisatie van een Alumnidag. Ook zijn we in samenwerking 

met de Historische Studievereniging Leiden (HSVL), de studievereniging voor 

Geschiedenis in Leiden, om een Liftweekend te organiseren. Om het academisch jaar af te 

sluiten zullen we zoals gewoonlijk een Commissiedag organiseren om de commissieleden 

te bedanken voor hun inzet en harde werk.  
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Tot slot 

Wij kijken zeer tevreden terug op het eerste semester en hebben veel zin in het komend 

halfjaar en zullen ook met enthousiasme en hard werk ons inzetten voor een geslaagd 

Kleio jaar. We hebben een gezellige vereniging vol met hardwerkende en leuke leden, die 

Kleio beter maken. De commissies functioneren goed en we zijn erg blij met hun harde 

werk en creativiteit. Met veel leuke activiteiten, reizen en borrels op de planning kijken 

wij naar een veelbelovend tweede semester. 
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